
Krystian Luczak

Radny Rady Miasta Woclawek

Wlcrciawek, 25.06.2A21 r.

Sz. P.

dr Marek Wcrjtkowski

Prerydent Miasta Wioclawek

Interpelacja

z uprzejmq prodbQ o informacjg dotyczqcq mo2liwoSciZwracam siq ponownie

utwardzenia ulicy Zaigczei.

Temat zmiany nawisrzchni ulicy Zajgczej byl poruszany wielokrotnie zar6wno przez

mieszkaricirw, jak i radnych Rady Miasta. Bardzo zle warunki na wspomnianej ulicy

potwierdzaj 4 koniec:rno$i reali zacj i zadania.

W zwi4:rlcu z powy2szym uprzejmie proszg o informacjg, kiedy mieszkaricy mogq

spodziewai sig realizacji wspomnianej inwestycji na swoim osiedlu.
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